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URBROJ:2178-28-02-24-2 

U  Gornjoj Vrbi, 02. 05. 2024. godine 

                                                                 Zapisnik 

         o radu nastavka 16. sjednice  Općinskog vijeća općine Gornja Vrba  održane  02.05. 

2024. godine, s početkom u 18,00 h u vijećnici općine Gornja Vrba.       

Sjednici su nazočni članovi Općinskog vijeća Općine Gornja Vrba: 

TOMISLAV MARIJIĆ, DUNJA ODOBAŠIĆ, ANTONIJA TOLIĆ, MAJA 

GREGURIČEVIĆ, ĐURO JURIĆ KATUŠIĆ, MARIJA KURKUTOVIĆ, IVAN HODAK, 

IVICA EREŠ, ANTONIJA TOLIĆ, MATO RAŠIĆ, ZDENKO JURIĆ, ANDRIJA ANUŠIĆ i 

MARINA STOJANAC. 

       Ostali nazočni:   

Ivan Vuleta, Općinski načelnik, Marica Pavlović, pročelnica JUO općine Gornja Vrba,  

Danijel Odobašić djelatnik JUO. Zapisnik vodi: Lidija Resanović. 

     Nakon što je pozdravila sve nazočne, otvorila sjednicu  i prozivanjem utvrdila kvorum,  

Predsjednica  Općinskog vijeća, Dunja Odobašić daje na usvajanje predloženi Dnevni red. 

Napominje da je predlagatelj dodao točku 3. Prijedlog odluke o sufinanciranju troškova 

smještaja u domovima za starije i nemoćne osobe s područja Općine Gornja Vrba. Prijedlog 

dnevnog reda je slijedeći: 
 

DNEVNI RED 

  -   Aktualni sat  

 

1. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnije ponude na natječaju za zakup poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Gornja Vrba 

- U privitku Suglasnost Ministarstva poljoprivrede na Prijedlog Odluke o izboru 

 

2. Prijedlog Odluke o uređenju prometa na području Općine Gornja Vrba; 

- U privitku Suglasnost Policijske uprave brodsko-posavske na Prijedlog Odluke 

 

3. Prijedlog Odluke o  sufinanciranju troškova smještaja u domovima za starije i 

nemoćne osobe sa područja Općine Gornja Vrba  

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Općinskog vijeća konstatira da je Općinsko 

vijeće JEDNOGLASNO usvojilo predloženi dnevni red, 

 

 

 

 



- Aktualni sat 

 

Ivan Hodak, pita što je s izgradnjom tribine na nogometnom igralištu u Donjoj Vrbi. 

Općinski načelnik, odgovara da bi radovi trebali biti završeni u roku od mjesec dana. 

Marija Kurkutović pita za uređenje staza u Donjoj Vrbi, te za sanaciju Domobranske ulice. 

Također pita Općinskog načelnika je li razgovarao s gradonačelnikom u vezi s novom 

organizacijom škole u Donjoj Vrbi. 

 

Općinski načelnik odgovara da su svi navedeni radovi planirani Proračunom , tako da uskoro 

počinju radovi na sanaciji Domobranske i na sanaciji postojećih i izgradnji novih staza u 

Donjoj Vrbi. Za sanaciju Domobranske ulice odobreno nam je 30.000,00 eura od strane 

MRRFEU. Vezano za školu, općina nema utjecaja na novu organizaciju za školsku djecu iz 

Donje Vrbe, obzirom se radi o gradskim školama.  

Đuro Jurić-Katušić, navodi da je 21.12.2010. godine na 12. sjednici Općinskog vijeća 

donesena Odluka o davanju u zakup državnog poljoprivrednog zemljišta kojom je 13 

poljoprivrednika dobilo u zakup raspoloživo poljoprivredno zemljište. Na taj su se natječaj 

javila 32 ponuditelja. Tada je k.č.br. 41/1u cijelosti bila oranica i davala se u zakup na 5 

godina. Za istu je pristigla samo jedna ponuda  to OPG-a Slavko Bilandžija. Zakupnina je 

iznosila 52.349,90 kn. Predsjednik Općinskog vijeća tada je bio Josip Marunica. 2015. godine 

Prostornim planom ista čestica vodi se ka veliko polje i sastoji se od dva dijela oranica 

površine 104.095 m2 i oranica površine 208.100 m2, što je provjereno 18.03.2024. godine. 

Istog datuma otišao je u Upravni odjel za graditeljstvo i kontaktirao je gospodina 

Horvatovića. Konstatirano je da je k.č.br. 41/1 Izmjenama i dopunama PPUO Gornja Vrba 

podijeljeno na dva dijela i to za površinu od 208.100 m2 kao izdvojeno građevinsko zemljište 

izvan granica naselja sportsko-rekreacijske namjene, a 104.095 m2 kao izrazito vrijedno 

obradivo tlo. Pokazuje kartu na kojoj je to vidljivo. Zamolio je g. Horvatovića da se vrati 

unazad da se vidi od kada se vidi bara koja je iskopana. 2006. nije vidljiva bara nego se vidi 

ogromna hrpa zemlje. Od  2016. vodljiva je bara cca 3 ha. 2024. vide se strojevi i iskopani 

kanali preko cijele čestice. Pokazuje dokumentaciju koju je prikupio. 

Predsjednica Općinskog vijeća, upozorava vijećnika da mora postaviti pitanje. 

Đuro Jurić-Katušić, postavlja pitanje da li se sada radi parcelacija k.č.br. 41/1 kojom će se biti 

ucrtana iskopana bara i kanal. 

Općinski načelnik odgovara da se ne radi parcelacija da bi se ucrtala ni bara, ni kanal.   

Đuro Jurić-Katušić, konstatira da je na sjednici Vijeća 21.12.2021. godine dostavljeno ukupno 

14 projekata od strane dvije stranke koje predstavlja u Općinskom vijeću, od kojih su neki 

uvršteni u Proračun za 2022. godinu, a neki u 2023. ili 2024. godinu. Nakon toga potpisan je 

Koalicijski sporazum. Od navedenih projekata njih ključnih šest nije provedeno. 

Posebno je istaknuo prijedlog izgradnje dječjeg vrtića na području općine. Općinski načelnik 

je tada rekao da je za općinu isplativije sufinancirati boravak djece u gradskim i privatnim 

vrtićima nego graditi vlastiti, a za što se moglo dobiti stopostotno financiranje iz fondova EU. 

Također je rečeno da će se organizirati sastanak sa zainteresiranim roditeljima kako bi se 

saznalo njihovo mišljenje, što nikad nije napravljeno. Pita zašto to nije provedeno. 

Općinski načelnik, odgovara da je u kontaktu s načelnicima općina koje imaju svoj vrtić, te da 

je njihov trošak daleko veći nego naš po modelu sufinanciranja boravka djece s područja 

općine. Činjenica je da smo u blizini grada Slavonskog Broda što olakšava roditeljima 

prijevoz djece. Ne može nas se uspoređivati s udaljenijim općinama. 

Đuro Jurić-Katušić, navodi da sve susjedne općine imaju vrtiće koji su financirani sredstvima 

EU. Govorilo se da nemamo zemljište pogodno za vrtić, a postoji k.č.br.41/1. 

 

Maja Greguričević, pita je li u planu popravak dječjih igrališta. 



Ivan Hodak, pita za dječje igralište u Donjoj Vrbi. 

 

Općinski načelnik, odgovara da će se sva dječja igrališta sanirati. 

 

Andrija Anušić, pita hoće li dječja igrališta biti pod video nadzorom, te kad će se početi 

kažnjavati odlaganje komunalnog otpada uz cestu. 

 

Općinski načelnik odgovara da je sklopljen Ugovor za postavljanje ukupno šest kamera uz 

cestu prema Donjoj Vrbi.  Za postavljanje kamera potrebno je pribaviti određene suglasnosti, 

a za snimanje dječjih igrališta upitno je da li bi ih dobili, obzirom na važeće zakone o pravima 

djece. 

 

Po završetku aktualnog sata prešlo se na raspravu po točkama usvojenog dnevnog reda. 
 

TOČKA 1. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnije ponude na natječaju za zakup 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Gornja 

Vrba 

- U privitku Suglasnost Ministarstva poljoprivrede na Prijedlog Odluke o izboru 

 

 

Danijel Odobašić, daje uvodno obrazloženje vezano za postupak donošenja Odluke. U 

Povjerenstvu za odabir bila su dva člana Općinskog vijeća, Đuro Jurić-Katušić i Ivica Ereš. 

Održano je ukupno šest sjednica Povjerenstva za zakup. Nakon što su razmotrene i bodovane 

sve ponude, te provedene sve potrebne radnje vezano za natječaj, Prijedlog Odluke o odabiru 

dostavljen je Ministarstvu poljoprivrede na davanje suglasnosti. Prethodna suglasnost na 

Odluku o odabiru najpovoljnijih ponuditelja dostavljena je od strane Ministarstva 

poljoprivrede 19.03.2024. godine. Po primitku Prethodne suglasnosti, Prijedlog odluke daje se 

na  usvajanje Općinskom vijeću. Potom se pripremaju ugovori o zakupu koji se dostavljaju 

Županijskom državnom odvjetništvu na ovjeru.  

Marija Kurkutović, pita za postupak zakupa vezano za  k.č.br. 213. 

Danijel Odobašić, obrazlaže da je k.č.br. 213 u konačnom prijedlogu Odluke pripao Adamu 

Blaževcu koji nije dostavio dokaz o duljini vremena boravišta u susjednoj općini. Iz tog 

razloga k.č.br. 213 ponuđena je slijedećim više bodovanim  ponuditeljima, Mati Rašiću i 

Mateju Borevkoviću koji istu nisu prihvatili, te je ista u konačnici pripala Adamu Blaževcu. 

Sve je odrađeno u skladu sa Zapisnicima Povjerenstva. Zatraženo je očitovanje od strane 

Ministarstva poljoprivrede koje se očitovalo da Adam Blaževac nije dostavio dokaz o 

prebivalištu u općini koja graniči s općinom Gornja Vrba dulje od tri godine. Naime on je 

dostavio presliku osobne iskaznice iz koje se navedeno nije moglo utvrditi.  

Mato Rašić, pita zašto ga se onda nije izbacilo iz natječaja. Nevjerojatno je da su dva brata 

koja imaju istu adresu  dobili zemlju. Tvrdi da u drugim općinama nije tako bilo. Kao primjer 

navodi općinu Klakar. 

Danijel Odobašić, odgovara da su mu obzirom na navedeno oduzeti bodovi s te osnove, te da 

je i općini Klakar zemlju dobio poljoprivrednik s područja druge općine. 

Marija Kurkutović, na naprijed navedeno dodaje da se ta zemlja koja je pripala mještanima 

druge općine neće više vratiti u posjed mještanima općine. 

 

Đuro Jurić-Katušić, pita jesu li svi članovi Povjerenstva dobili ovaj Prijedlog odluke. Naime, 

Davor Vlaović je pitao zašto nije dobio Prijedlog odluke. 

Danijel Odobašić, odgovara da nije problem dostaviti Prijedlog odluke, samo je trebao 

zatražiti. 



Đuro Jurić-Katušić, pita što će se dogoditi u slučaju da dosadašnji zakupnik posije jesensku 

kulturu, te po skidanju iste posije proljetnu kulturu,  tako da postoji mogućnost da uvijek ima 

zasijanu kulturu. Pita na koji će se način izvršiti predaja zemljišta općini. 

 

Danijel Odobašić, odgovara da će se prijedlozi ugovora dostaviti Županijskom državnom 

odvjetništvu na ovjeru, te da će se ugovori potpisivati nakon toga. Stupanje u posjed novog 

zakupnika obavit će se po skidanju trenutno zasijanih usjeva, o čemu će dosadašnji zakupnik 

biti obaviješten, tako da se to ne može dogoditi. 

 

Po završetku rasprave, predsjednica Općinskog vijeća, Dunja Odobašić, daje na usvajanje 

Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnije ponude na natječaju za zakup poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Gornja Vrba, te po 

provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće većinom glasova (9 ZA i 4 

SUZDRŽANA ) donijelo; 

- Odluku o izboru najpovoljnije ponude na natječaju za zakup poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Gornja Vrba 

 

 

TOČKA 2. Prijedlog Odluke o uređenju prometa na području Općine Gornja Vrba 

- U privitku Suglasnost Policijske uprave brodsko-posavske na Prijedlog Odluke 

 

Danijel Odobašić, daje uvodno obrazloženje Prijedloga odluke o uređenju prometa. Općina je 

izradila Prometni elaborat na koji je Ministarstvo unutarnjih poslova dalo Suglasnost. Prije 

davanja suglasnosti održan je sastanak s predstavnicima MUP-a. Od strane općine predloženo 

je ograničenje brzine na 40 km/h kroz cijelu Donju Vrbu, ali oni su tražili da to bude 50 km/h, 

a da se na osobito uskim mjestima ograniči na 40 km/h. Nadalje obrazlaže da su Elaboratom 

planirana 4 pješačka prijelaza, kao i u Gornjoj Vrbi. U Donjoj Vrbi i na Klisu je predviđeno 

postavljanje kamera za kontrolu brzine. Zatražit će se sufinanciranje navedenih zahvata od 

strane ŽUC-a, obzirom se radi o njihovim cestama.  

Na Odluku o uređenju prometa koju donese Općinsko vijeće također se mora dobiti 

suglasnost MUP-a. 

Maja Greguričević, pita može li se na neki način riješiti problem ulaska kamiona u Savsku 

ulicu, jer ih navigacija vodi tom cestom prema Bjelišu. 

Danijel Odobašić, odgovara da će se o tome razgovarati sa ŽUC-om. 

Đuro Jurić-Katušić, primijetio je da se u predloženoj odluci poziva na članak 30. Statuta koji 

ima 20 stavaka , pa traži pojašnjenje. 

Danijel Odobašić,  člankom 30. propisano je koje Odluke obavezno donosi Općinsko vijeće, a 

temeljem Zakona o sigurnosti prometa na cestama, donošenje ove odluke stavljeno je u 

nadležnost Općinskog vijeća. 

Po završetku rasprave, predsjednica Općinskog vijeća, Dunja Odobašić, daje na usvajanje 

Prijedlog Odluke o uređenju prometa na području Općine Gornja Vrba, te po provedenom 

glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće jednoglasno (13 ZA) donijelo; 

- Odluku o uređenju prometa na području Općine Gornja Vrba 

 

       TOČKA 3. Prijedlog Odluke o  sufinanciranju troškova smještaja u domovima za starije i   

                          nemoćne osobe sa područja Općine Gornja Vrba  

 

Pročelnica JUO Marica Pavlović, daje uvodno obrazloženje predložene odluke, koji je jedan 

od oblika socijalne pomoći. Radi se o prijedlogu odluke za provedbu koje će se morati 

napraviti određena analiza korisnika usluge smještaja u domovima za starije i nemoćne s 



područja Općine Gornja Vrba. Predviđeni su određeni cenzusi, a Odluku o visini mjesečne 

naknade donosit će Općinski načelnik u skladu s planiranim sredstvima u Proračunu. Sredstva 

će se doznačavati osobi koja plaća smještaj. Za početak se traži više dokumentacije, na 

temelju koje će se izdati rješenje, a poslije će biti dovoljan dokaz o uplati. 

Mato Rašić, predlaže da se trajanje prebivališta na području općine s tri godine poveća na pet 

godina. 

Ereš Ivica, navodi da su mirovine male, te pita na koji će se način odrediti iznos subvencije. 

Općinski načelnik, odgovara da će to ovisiti o broju korisnika i sredstvima u Proračunu. 

Mišljenja je da nitko neće imati mirovinu u visini do max. 80% cijene doma. 

Andrija Anušić , slaže se s navedenim, te iznosi mišljenje da će cijena ovog doma koji se 

gradi u Gornjoj Vrbi biti niža. Pita ima li kakva procjena koliko će to koštati općinu.  

Đuro Jurić-Katušić, pita hoće li se o pojedinačnim rješenjima odlučivati na Vijeću. 

Danijel Odobašić, odgovara da je ovo općenita odluka kojom se utvrđuju kriteriji za 

ostvarivanje prava na pomoć, a  pojedinačna rješenja donosi JUO i ne idu na usvajanje na 

Općinsko vijeće.  

Zdenko Jurić, podržava donošenje ove odluke, jer većina umirovljenika nema dovoljno 

sredstava za plaćanje smještaja u domu.  

Andrija Anušić, navodi da općina plaća 212,36 eura sufinanciranje boravka djece u vrtićima, 

te pita iz kojeg se razloga nije prijavilo ni na jedan projekt. Zašto ne želimo imati nešto svoje. 

Mi samo sufinanciramo, a ne borimo se da imamo svoje. 

Irena Tadić, pita tko će plaćati osoblje koje je nužno za otvaranje vrtića. 

Općinski načelnik, upućuje vijećnike da malo pogledaju kolike troškove imaju općine s 

vlastitim vrtićima, a što je puno više nego što mi izdvajamo za sufinanciranje. 

 

Po završetku rasprave, predsjednica Općinskog vijeća, Dunja Odobašić, daje na usvajanje 

Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova smještaja u domovima za starije i nemoćne osobe 

sa područja Općine Gornja Vrba, te po provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko 

vijeće većinom glasova (10 ZA i 3 SUZDRŽANA) donijelo; 

- Odluku o sufinanciranju troškova smještaja u domovima za starije i   

nemoćne osobe sa područja Općine Gornja Vrba  

 

 

 

  

Sjednica je zaključena u 18,55 h.    
 

 

 

 

 

Zapisnik vodila:                                                                                     PREDSJEDNICA 

Lidija Resanović                                                                                OPĆINSKOG VIJEĆA: 

 

                                                                                                           Dunja Odobašić, mag.iur. 

 


